
OBEC BUNKOVCE, 072 44 Bunkovce 103

Zápisnica
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

zo dňa 26.03.2021

Prítomní:  starosta, poslanci, hl. kontrolór a pracovníčka OcÚ – podľa priloženej prezenčnej listiny

Neprítomní:  ospravedlnení – 0

                      neospravedlnení – 0

Overovatelia zápisnice:  Marta Danková Dziaková, Viliam Cihovič

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu
2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4. Zavedenie a vykonávanie triedeného zberu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu
5. Prerokovanie a schválenie vstupu obce Bunkovce do občianskeho združenia Diaľnica na

Zemplín
6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2020
7. Diskusia a rôzne
8. Záver



Priebeh rokovania:

1.
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta  obce Václav Ličko. Privítal
poslancov, hlavného kontrolóra a pracovníčku OcÚ. Konštatoval,  že zastupiteľstvo je uznášania
schopné  a  oboznámil  ich  s  programom,  ktorý  poslanci  následne  jednohlasne  schválili,  bez
pripomienok.
Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

2.
Za overovateľov zápisnice boli  určení  poslanci  Marta Danková Dziaková a Viliam Cihovič,  za
zapisovateľa pracovníčka OcÚ Mgr. Jarmila Lucovičová. 

3.
V  tomto  bode  poslanci  vykonali  kontrolu  plnenia  uznesení  z  predchádzajúceho  zasadnutia  a
konštatovali, že všetky body uznesení boli splnené. 

4.
Ustanovenia zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení
neskorších predpisov ukladajú obci okrem iného aj povinnosť zabezpečiť zavedenie a vykonávanie
triedeného  zberu  biologicky  rozložiteľného  kuchynského  odpadu.  Povinnosť  zaviesť  a
zabezpečovať  vykonávanie  triedeného  zberu  komunálneho  odpadu  pre  biologický  rozložiteľný
kuchynský odpad sa nevzťahuje na obec, ktorá preukáže, že 100 % obyvateľov obce kompostuje
vlastný odpad. V záujme splnenia povinnosti ukladaných zákonom o odpadoch a zároveň využijúc
zákonom stanovenú výnimku je potrebné v termíne do 30.06.2021, každou domácnosťou podpísať
prehlásenie, ktorým potvrdí, že vykonáva kompostovanie biologicky rozložiteľného kuchynského
odpadu vznikajúceho v domácnosti. 
Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

5.
Dňa  2.  októbra.2020  sa  v  Michalovciach  uskutočnila  ustanovujúca  schôdza  novovznikajúceho
občianskeho združenia  ´Diaľnica  na  Zemplín´.  Jeho  činnosť  je  zameraná  na  osvetu  a  podporu
aktivít  smerujúcich  k  dobudovaniu  diaľnice  na  územie  Zemplína.  Chýbajúca  dopravná
infraštruktúra spôsobuje tomuto regiónu, ktorého okresy patria medzi najmenej rozvinuté množstvo
problémov.  K  tým  najvážnejším  patrí  nedostatok  investorov  a  s  tým  súvisiaca  vysoká
nezamestnanosť a nízka životná úroveň. Cieľom občianskeho združenia ´Diaľnica na Zemplín´ je
spájať  samosprávu,  zamestnávateľov,  odborníkov z  dopravy,  aktivistov a obyvateľov Zemplína,
ktorým  leží  na  srdci  rozvoj  tohto  regiónu.  Následne  boli  poslanci  oboznámení  so  Stanovami
občianskeho  združenia.  Obecné  zastupiteľstvo  sa  s  aktivitami  a  cieľom združenia  stotožnilo  a
schválilo vstup obce Bunkovce do občianskeho združenia ´Diaľnica na Zemplín´. 
Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

6.
Hlavný kontrolór obce Ing. R. Oklamčák predložil obecnému zastupiteľstvu Správu o kontrolnej
činnosti hlavného kontrolóra obce Bunkovce za rok 2020. Poslanci uvedenú správu prerokovali a
následne jednohlasne schválili.
Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

7.
V diskusií a rôznom  
7a/ starosta informoval poslancov o priebehu a rozsahu elektronického sčítania obyvateľov obce



7b/ sa  zastupiteľstvo  opätovne  zaoberalo  problémom  záplav  v  obci.  Zhodlo  sa,  že  jedným  z
problémov  je  aj  nedostatočná  priepustnosť  prejazdných  mostíkov  do  jednotlivých  dvorov,  čo
spôsobuje lokálne vybreženie rigolov pri ceste a zaplavenie pozemkov. Zastupiteľstvo požiadalo
starostu obce, aby listom vyzval dotknutých vlastníkov prejazdných mostíkov, aby zjednali nápravu
a vyčistili si rigoly a mostíky pred svojimi pozemkami na prietok dažďovej vody. 
Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za
7c/  starosta  informoval  poslancov  o  možnosti  zakúpenia  závozovej  hliny,  za  cenu  dopravy.
Zastupiteľstvo schválilo zakúpenie hliny v hodnote cca 1.000,- € a rozhodlo o závoze priestorov
bývalej ´Riky´ pri bytovom dome č. 102 a parku pri autobusovej zástavke pri rod. dome č. 10.
Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

8.
Na  záver  zasadnutia  starosta  poďakoval  prítomným  za  účasť  a  ukončil  zasadnutie  obecného
zastupiteľstva.

V Bunkovciach 26.03.2021

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

                                                                                               Václav   L i č k o 
                                                                                                      starosta

Overovatelia:  Marta Danková Dziaková

                        Viliam Cihovič

      
 


